
Geachte voorzitter en leden van de Commissie Justitie en Veiligheid, 
 
Door het niet ingevuld zijn van de notariële standplaats voor Saba en Sint Eustatius, zijn de inwoners 
van deze twee eilanden voor notariële zaken aangewezen op Sint Maarten. Geografisch is daar wat 
voor te zeggen: de drie eilanden liggen immers in elkaars nabijheid.  
 
Aanvankelijk kwam er met enige regelmaat een notaris van Sint Maarten naar Saba en Sint Eustatius 
maar die dienstverlening is in de loop van de jaren 'verdampt' met als gevolg dat de inwoners van 
Saba en Sint Eustatius nu naar Sint Maarten moeten vliegen. U begrijpt dat dit nogal kostenverhogend 
werkt. Er is al vaker over geklaagd maar dit heeft tot heden nimmer tot een blijvende oplossing geleid. 
 
Momenteel lijkt de notariële dienstverlening op Sint Eustatius wederom een aandachtspunt. Althans, 
de regeringscommissaris op Sint Eustatius laat hedenavond weten in een radio-uitzending op het 
eiland dat hij hierover contact heeft gehad met vertegenwoordigers van het ministerie van Justitie en 
Veiligheid alsook 'stakeholders' op Sint Maarten. 
 
Het door de regeringscommissaris nagestreefde effect is dat notaris(sen) op Sint Maarten ook hun 
dienst(en) verlenen op Sint Eustatius (en Saba). Of deze afspraken ook de lange(re) termijn 
regarderen is mij niet duidelijk. 
 
Wanneer ik echter in ogenschouw neem dat Sint Maarten een eigenstandig 'land' is binnen het 
Koninkrijk der Nederlanden terwijl de eilanden Sint Eustatius en Saba (alsook Bonaire) als 'openbaar 
lichaam' deel uitmaken van het 'land' Nederland, ligt het dan niet veel meer voor de hand om - in lijn 
met de Wet op het Notarisambt BES - aansluiting te zoeken met Bonaire? 
 
Ik kan mij immers voorstellen dat een permanente waarneming door een notariskantoor op Bonaire op 
Sint Eustatius en Saba, organisatorisch niet heel ingewikkeld hoeft te zijn. Wanneer deze waarnemer 
periodiek op Sint Eustatius en Saba kantoor houdt, dan lijkt me de zaak eenvoudig opgelost. 
 
Mag ik u verzoeken om dit punt te agenderen in uw overleg met de minister? En wanneer 
bovenstaand inderdaad de meest praktische werkwijze is, mag ik u dan vervolgens verzoeken om de 
minister in overweging te geven een en ander in de praktijk te doen realiseren? 
 
Bij voorbaat dank! 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Ir. J.H.T. (Jan) Meijer MBA, 
Bellevue Road 4, Upper Round Hill, 
Sint Eustatius, Caribisch Nederland. 
 
cc: Voorzitter en leden van de Commissie Koninkrijksrelaties 
cc: Regeringscommissaris op Sint Eustatius 


